
Motion till Arbrå Ö vvo jaktstämma
25/4 2017 angående fördelning av älgar mellan jaktlagen

Varje höst är det något av jaktlagen som blir efter med avskjutningen. Det medför att när snön kommer 
och det blir svårjagat, så finns det älgar kvar på tilldelningen. Eftersom det är vvo:t som innehar licensen, 
borde det vara lättare att fördela om älgarna mellan jaktlagen, än vad det är nu.

Jag yrkar att
Efter första jaktveckan tar vvo:t över älgarna och därigenom är det inte längre någon fördelning mellan 
jaktlagen och älgarna skjuts där de finns

Änga den 19/3 2017

Stefan Westelius
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